
Milí vážení kolegové,

do práce v senátu nabízím své již více než třicetileté 
zkušenosti z působení na různých pozicích na VŠB-
TUO, od asistenta a docenta po vedoucího katedry; 
ale také na pozici člena a předsedy senátu FEI. Co 
považuji na práci v senátu za důležité? Mít názor a 
nebát se jej vyslovit.

Obecně jsem asi spíše konzervativní. Věci mají být 
jednoduché,  jasné, racionálně zdůvodnitelné. Mám 
úctu k práci těch, co byli před námi; my máme žít a 
pracovat tak, aby nás podobně hodnotili ti, co přijdou 
po nás.

eduard sojka

V Ostravě 12. 4. 2023


